
Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky 

pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave  

dňa 19. 10. 2021 

 

Program:  

1. Otvorenie, schvaľovanie programu rokovania  

2. Plnenie uznesení (Miroslav Demény) 

3. Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových 

organizácií a príspevkových organizácií na rok 2021 (Michaela Erősová) 

4. Hodnotenie letnej turistickej sezóny – rok 2021 (Ing. Nataša Vjesztová) 

5. Všeobecné záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta 

– návrh na doplnenie (Mgr. Juraj Halyák) 

6. Vyhodnotenie Rožňavského kultúrneho leta 2021 (Mgr. Lenka Leštáková) 

7. Diskusia, rôzne  

8. Záver  
 

k bodu č. 1 : Otvorenie, schválenie programu rokovania 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Miroslav Demény, privítal všetkých a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Predseda komisie 

dal hlasovať za program uvedený v pozvánke.  

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:   - 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 5 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. neprítomná 

4. Mgr. Valéria Icsová neprítomná 

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová neprítomná 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős neprítomný 

 

Za:  5  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Všetci prítomní členovia komisie súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie. 

 

k bodu č. 2: Plnenie uznesení 

Predseda komisie informoval o plnení uznesení z predchádzajúcej komisie zo dňa 7. 9. 2021. 

 

Členovia komisie informáciu berú na vedomie. 

 

k bodu č. 3: Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 

rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií na rok 2021  

Materiál prezentovala  Michaela Erősová z odboru finančného, miestnych daní a poplatkov.  

M. Erősová – návrh vyplýva predovšetkým z potreby zmeny vo výdavkovej časti, nakoľko MZ 

prijalo uznesenie o zapracovaní navýšenia podielu mesta v akciovej spoločnosti FIN.M.O.S. 



a.s. ešte v tomto roku, ďalej je potrebné vykonať zmeny kvôli predbežnému očakávanému 

plneniu ku koncu roka v príjmovej aj výdavkovej časti a tak, ako 1. a 2. zmena rozpočtu, bol 

návrh na 3. zmenu zostavený ako prebytkový. V príjmovej časti je návrh na zníženie dani za 

užívanie verejného priestranstva a dani za ubytovanie. Zvyšuje sa rozpočet  v príjmovej časti 

za prenájom pozemkov. Taktiež sú navrhované zmeny v školských zariadeniach v príjmoch aj 

výdavkoch, kvôli očakávanému plneniu ku koncu roka. 

 

Mesto sa zapojilo do výzvy o dotáciu od MPSVaR na projekt pre zamestnancov poskytovateľov 

sociálnych služieb za obdobie II. vlny pandémie. Upravuje sa aj výška prijatej dotácie za 

rekonštrukciu budovy MsÚ podľa skutočnosti. Navrhuje sa presun projektu – rozvoj 

energetických služieb z kapitálového do bežného rozpočtu vo výške za projekt zmluvy. Zároveň 

sa z rozpočtu navrhuje vypustiť projekty – Cyklochodník a úprava vnútrobloku Družba z 

príjmovej a výdavkovej časti v plnej výške, nakoľko sa v tomto roku nestihne ich realizácia. 

Upravili sa aj výdavky za rekonštrukciu námestia a revitalizáciu Póschovej záhrady podľa 

skutočnosti. Dodatočne došlo aj doplnenie zmeny rozpočtu SŠ spojenej – len presun medzi 

položkami školskej jedálne a oprava výšky navrhovanej zmeny rozpočtu MŠ a ŠJ – tovary a 

služby, a to z pôvodných -105 000 € na -5 000 € z dôvodu možných neočakávaných výdavkov 

do konca roka. Chýba ešte dôvodová správa a stanovisko dozornej komisie za MD ACTORES, 

ktoré budú doručené v najbližších dňoch.. 

 

Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania: Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových 

organizácií a príspevkových organizácií na rok 2021  

Číslo uznesenia:   02/10/2021 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 5 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. neprítomná 

4. Mgr. Valéria Icsová neprítomná 

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová neprítomná 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős neprítomný 

Za:   5  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 02/09/2021  Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu schváliť 3. zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 

rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií na rok 2021 podľa  uznesenia na str. 2 

predloženého materiálu. 

 

 

k bodu č. 4: Hodnotenie letnej turistickej sezóny – rok 2021 

Materiál prezentovala Ing. Nataša Vjestová. Charakterizovala tohtoročnú sezónu v porovnaní 

s predchádzajúcimi v roku 2019 a 2020. Predstavila aj tohtoročné aktivity TIK. 

V rámci diskusie pán Katrenič pripomenul potrebu vytlačiť propagačné materiály, ktoré by bolo 

možné využiť  v TIC, alebo distribuovať do TIC v partnerských mestách. Podľa neho je 



potrebné vytvoriť samostatnú položku v rozpočte pre CR- mimo toho, čo mesto platí TIC 

a nový web na propagáciu podujatí. 

Pani Vjestová informovala o nedostatku reprezentatívnych materiálov- monografií o meste - 

posledná ucelenejšie kniha- Rožňava a okolie je z roku 2012. 

Pani Štítnická navrhla, že práve TIK by mal navrhovať, aké materiály je potrebné vytvárať. 

Pani Vjestová povedala, že mesto má z čoho vyberať, pretože za posledné roky vytvorili 

množstvo letákov, ktoré je pred tlačou už len potrebné prezrieť, či netreba niečo aktualizovať. 

 

Členovia komisie materiál berú na vedomie. 

 

k bodu č. 5: VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta – návrh na 

doplnenie 

Ing. Ivan Nemčok prezentoval predložený materiál. 

VZN bolo schválené na zasadnutí MZ v Rožňave dňa 4. 3. 2021 uznesením č. 4/2021, do 

ktorého boli premietnuté závery kontrol vykonaných Najvyšším kontrolným úradom SR a 

hlavnou kontrolórkou mesta Rožňava. Z diskusií s kontrolnými orgánmi vyplynula nutnosť 

obmedzenia použitia dotácie na prenájmy tak, ako je percentuálne obmedzené použitie dotácie 

napríklad na režijné náklady. V priebehu administratívneho procesu došlo v kolónke prenájom 

k vymazaniu jeho percentuálnej výšky a tým by poskytnutá dotácia vôbec nemohla byť použitá 

na prenájmy napr. športovísk, alebo priestorov na uskutočnenie nácvikov prípadne vystúpení 

kultúrnych inštitúcií. Preto je potrebné pristúpiť k návrhu na doplnenie VZN. Iné zmeny vo 

VZN ani v jeho prílohách sa nenavrhujú.  
Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania:   VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta – návrh na doplnenie 

Číslo uznesenia:   03/10/2021 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 5 členov komisie 

 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. neprítomná 

4. Mgr. Valéria Icsová neprítomná 

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová neprítomná 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős neprítomný 

Za:  5 Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 03/10/2021  Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

mestskému zastupiteľstvu prerokovať a uzniesť sa na doplnení VZN o podmienkach 

poskytovania dotácií z rozpočtu mesta v Článku 6 ods. 4 písm. g) podľa predloženého návrhu. 
 

k bodu č. 6: Vyhodnotenie Rožňavského kultúrneho leta 2021 

Lenka Leštáková predstavila materiál so slovným hodnotením, počtami účinkujúcich a divákov 

a finančným zabezpečením podujatí.  

 

Členovia komisie materiál berú na vedomie. 



 

k bodu č. 7: Diskusia 

Predseda komisie informoval o možnosti podať návrhy na najvyššie mestské ocenenia. 

L. Leštáková informovala o konferencii Rožňava v premenách času a o príprave Festivalu 

detských folklórnych súborov, ktorý bol podporený FPU.  

Pán Katrenič navrhol v rámci CR využívať ešte aj propagáciu megaboardami pri väčších 

mestách ako Košice, Banská Bystrica alebo Poprad, alebo prezentáciu mesta kompletným 

podujatím v nejakom inom slovenskom meste. Čo sa týka letákov, uvítal by aj také, ktoré by 

prezentovali Rožňavu v letnom období (resp. jar – leto) a v zimnom období (jeseň – zima). 

Pán Kovács navrhol, že aj Actores by mohlo takéto letáky zobrať na svoje výjazdové 

predstavenia a tam by sa mohli rozdávať spolu so vstupenkou. 

Predseda komisie informoval, že 30. novembra 2021 bude najbližšie zasadnutie komisie.  

 

k bodu č. 8 

Predseda komisie Miroslav Demény poďakoval prítomným za aktívnu účasť a zasadnutie 

komisie ukončil. 

 

Zapísala: Mgr. Lenka Leštáková               Schválil: Miroslav Demény   

     tajomníčka komisie                              predseda komisie 


